
Fråga från Frida Tamker (M) till Fredrik Ohls (L)

Många av oss har välkomnat resultatet av den nya vägdragningen i Svanhagen, där syftet 
var ökad trafiksäkerhet. Nu monteras den tillfälliga delen av vägen ner och vägen blir åter 
betydligt smalare utefter de mindre butikerna, pizzerian och macken. Säkerheten för 
gående, cyklister och MC-förare minskar igen. Många hoppades att trafiksäkerheten 
skulle öka även längs denna sträcka, framför allt för gående, cyklister och MC-förare. 
Tyvärr har vi tidigare haft trafikolyckor med dödlig utgång där.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till ordförande i 
Samhällsbyggnadsnämnden: 

Vilka åtgärder kommer du i egenskap av ordförande för Samhällsbyggnadsnämnden att 
vidta för att öka trafiksäkerheten längs hela den vägsträcka vid Svanhagen som kantas av 
kommersiell verksamhet?


